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Tekninen johtaja kertoi lautakunnalle kuntaan saapuneista ehdotuksia: 

- Hiitolanjoen ratasillan valaiseminen 
- Kotikadun suojeleminen jälkipolville 
- Silamusjoen matonpesupaikan sillan uusiminen 

Lautakunta kävi keskustelua ehdotuksista. Tekninen johtaja vastaa 
keskustelun perusteella ehdotukset tehneille tahoille. 
 
Jarmo Kolehmainen ilmoitti huonokuntoisista koivuista (2 kpl), jotka 
sijaitsevat kuntoportaiden välittömässä läheisyydessä ja kaatuessaan 
aiheuttavat vaaraa portaissa liikkuville.  
 
Mirja Vaittinen kertoi, että järjestöfoorumissa oli keskusteltu torikahvion 
sähköihin liittyvistä ongelmista. Kahvion sähköliittymä on riittämätön, koska 
kaikkia laitteita ei ole mahdollista käyttää samaan aikaan. Tekninen johtaja 
kertoi, että asiaa selvitetään.  
 
Mirja Vaittinen tiedusteli Kivijärven pohjakerroksen sisäilmakorjausten 
aikataulusta. Tekninen johtaja kertoi, että korjaukset alkavat lokakuussa. 
Töiden aloittamisen tarkempi päivämäärä tarkentuu lähiaikoina. Korjaukset 
valmistuvat vuoden loppuun mennessä. 
 
Keskusteltiin vanhojen käytöstä poistettujen valaisinpylväiden ja 
valaisimien poistamisesta. Tekninen johtaja kertoi, että pylväitä ja 
valaisimia aloitetaan poistamaan loppuvuoden 2023 aikana.  
 
Mikko Kyröläinen nosti esiin valokuitukaapelin kaivamisen jälkeisen 
alueiden ennallistamisen. Tekninen johtaja kertoi, että työt ovat vielä 
kesken ja että urakoitsija on luvannut ennallistaa alueet, kun verkko on 
saatu vedettyä suunnitteluille alueille. Työn valmistuttua pidetään 
loppukatselmus, jossa käydään läpi mahdolliset puutteet ja korjattavat 
alueet.  
 

    
 

    
 

  
 


